
聖 徒 交 通 
Announcements 

一、我們誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，盼望您在這找

著屬靈的家。請您填妥記名單後交回給招待。 

 

二、本週二是教會的聯合禱告聚會，特別為 2009 年夏令特會禱告，請

弟兄姊妹一同來到主寶座前敬拜與懇切祈求，求神賜下祂雙倍的祝

福。 

 

三、本週五晚間的讀經聚會和主日的敬拜聚會，因夏令特會的緣故，將

暫停一次。 

 

四、凡報名參加 2009 年夏令特會的弟兄姊妹，請於 7 月 2 日（週四）上

午 8：45 分在教會準時集合，一同乘旅遊巴士前往北加州聖荷西。 

 

五、自七月十五日開始，每週三上午 9:30~11:30 的姊妹聚會，將交通慕

安得烈弟兄著的《內在生活》，書籍向 Linda 姊妹購買。歡迎姊妹

們來參加姊妹聚會！ 

 

六、本週整潔是由中青組的弟兄姊妹負責。 

 

七、新的服事表已經印出，請弟兄姊妹在招待處領取。 

 

      

      聖 迦 谷 基 督 徒 聚 會 

      Christian Assembly of San Gabriel Valley 
 

 
 

主日敬拜聚會     Sunday Worship 
   9:30a.m.   建立聚會  Edification Class 
    聖經真理         

  10:00a.m.   擘餅聚會  Breaking of Bread 
    兒童主日學  Sunday School 
        福音班          Gospel Class 
  11:00a.m.   信息聚會   Message Meeting 
 

週三禱告聚會    Wednesday Prayer Meeting 
    7:30p.m.   敬拜及代禱  Worship and Pray 
  

週五讀經聚會        Friday Bible Study Meeting 
    6:45p.m.   愛筵   Dinner 
    7:30p.m.   聚會   Meeting 
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二○○九年六月二十八日 

主 日 敬  拜 聚 會 

一、擘餅聚會﹕           王東鯤，張清海      

   『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）         

二、信息聚會： 

信息：顧志成                   翻譯：溫承偉 Kevin Wan  
領詩﹕王興桐               司琴﹕音樂服事小組 
報告﹕王興桐 
詩歌﹕ #363 主，使我願意； #444 我與神聖的愛立約 
主題：全家得救 A Saved Household 
引言：信耶穌與全家得救 －“當信主耶穌，你和你一家都必得救”（使 16：31） 

壹、主耶穌看家的關係－『凡遵行我天父旨意的人，就是我的弟兄姐妹和母親了 

                         。』（太 12：50） 

貳、神兒子的死和生命 －『我們作仇敵的時候，且藉著神兒子的死，得與神和好， 

                        既已和好，就更要因祂的生命得救了。』（羅 5：10） 

參、家長事奉主的宣告 －『...今日就可以選擇所要事奉的，...至於我和我的家， 

                        我們必定事奉耶和華。』（書 24：15） 

結語：屬神的家－ 『所以弟兄們，我以神的慈悲勸你們，將身體獻上，當作活祭， 

                  是聖潔的、是神所喜悅的，你們如此事奉，乃是理所當然的。不 

                  要效法這個世界。只要心思更新而變化，叫你們察驗合為神的善 

                  良，純全可喜悅的旨意。』（羅 12：1~2） 
    倪柝聲弟兄十分看重『全家得救』的真理和實行，在信徒造就裡面的一篇『全家
得救』，他勸勉教會說：『我們盼望在我們中間所生的兒女，不至於到將來還得花工夫
去救他們。我們的第二代，不至於還得從世界裏把他們救回來。有許多人，在肉體上
生在我們家裡，在屬靈上就也得生在我們家裡。我們不能一年一年把他們丟掉了，一
年一年再把他們救回來。我們不能把他們生到世界上就算了，我們要把他們帶到主的
面前來。 
    如果弟兄姐妹都能看得準這條路，那麼在我們中間有多少兒女，有多少孩子，就
是多少得救的人。這些人，主把他們擺在我們手裡，若不得救，我們就不給他們出去。
如果還得從外面把他們再救回來，魚就永遠打不了。所有大魚所生的小魚，都得站在
我們這一邊。如果大魚所生的小魚，都讓牠們到海裡去，過些時再把牠打回來，就要
浪費許多的工夫。教會第二代能繼續不能繼續，就要看我們所生的兒女是不是屬乎主
的。 
    我盼望弟兄姐妹們看見，這是要緊的事。在我們的前面，下一代的教會有沒有路，
就是看在我們中間所生的兒女，有沒有把他們帶到主面前。如果在我們中間生多少
個，丟多少個，恐怕不要過多少時候，第二代就完了。如果一代過一代，在我們中間
生下來的能夠站住，外面再有加進來，人數就加增，教會就剛強。千萬不要生一個，
丟一個，要生一個，重生一個，才行。』 

Hymn：363 Lord, Make Me Willing； 444 My Covenant with His Holy Love 
Introduction: Believe in Jesus and a saved household －Ac 16:31, "Believe in the 

Lord Jesus, and you will be saved, you and your household."  
I. Lord Jesus' Relation with His House－ Mt 12:50, "For whoever does the will 

of My Father who is in heaven, he is My brother and sister and mother." 
II. The Death and Life of God's Son － Ro 5:10, "For if while we were enemies 

we were reconciled to God through the death of His Son, much more, having 
been reconciled, we shall be saved by His life."  

III.The Head's Declaration of Service － Jos 24:15, "...choose for yourselves 
today whom you will serve: ...as for me and my house, we will serve the 
Lord."  

Conclusion: God's Household－Ro 12:1~2, "Therefore I urge you, brethren, by 
the mercies of God, to present your bodies a living and holy sacrifice, 
acceptable to God, which is your spiritual service of worship. And do 
not be conformed to this world, but be transformed by the renewing of 
your mind, so that you may prove what the will of God is, that which 
is good and acceptable and perfect."  

 
    Brother Watchman Nee emphasized the truth and practice of "a saved 
household" in a chapter of The Believers' Edification. He admonished his 
congregation and said,"I hope for our children, that they will not need us to sweat 
to save them in the future, that our second generation will not need to be saved 
from the world like the unbelievers. As many are born of flesh into our 
households, they shall be born of spirit in the same. We cannot afford to lose them 
year after year, then try to bring them back year after year. It is not good enough 
to give birth to them. We must bring them to the Lord. 
    If every Christian sees the way clearly, then the numbers of our children shall 
equal to the added number saved in our midst. Since the Lord has entrusted them 
in our hands, we will not let them go anywhere until they are truly saved. Or else 
we will be like throwing fish into the sea and trying to catch them at the same 
time. All small fish born to the big fish must remain in the same school. Let us do 
the right thing today to save the grief in the future. To ensure the continuation of 
the second generation of our church, our children must be saved in the Lord now. 
    I hope you see this urgency, that the future of our church is depended on 
whether we bring our children to the Lord. If we lose as many as we give birth, 
our future shall end soon. If we can retain our children in our church in addition to 
the many more saved from the world, then our church shall be strong." 


